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Zápis z jednání 
 
 
 
 
 
Jednání komise -  MK Mařatice 
 

Komise - MK Mařatice 17:00 – 18:30 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 13. 11. 2023 
Ing. Petr Lapčík - předseda A 
Ludmila Hanáková  - místopředsedkyně A 
Alena Presová A 
Ing. Pavel Borýsek A 
Mgr. Jakub Grós A 
Blanka Rosůlková A 
Ing. Tomáš Zubr, MBA A 
Ondřej Mráz A 
Bc. Marie Kouřimová A 
Mgr. Irena Pořízková A 
Ing. Jiří Durďák O 
Ing. Hana Dvorníková - tajemnice  A 
  
 

 
 
 

Program jednání: 
 

1) Zahájení 
2) Kontrola zápisu z minulého jednání 
3) Žádost finanční podpory ZŠ TGM Mařatice 
4) Seznámení s návrhem opatřením 09 a 10/2023 
5) Návrh SMM – odpadkový koš 
6) Různé 
7) Diskuse 
8) Závěr 

 
 
 
Ad 1)  
Jednání zahájil a řídil předseda místní komise ing. Petr Lapčík, který přítomné seznámil 
s návrhem programu. Po jeho jednomyslném odsouhlasení se jím jednání řídilo. 
 
Ad 2)  
Bez připomínek. 
 
Ad 3) 
Na základě žádosti ředitelky ZŠ TGM Mgr. Jany Uherkové ohledně žádosti o finanční podporu 
v souvislosti s obnovou povrchu školního hřiště proběhla rozsáhlá diskuse. Závěrem členové 
komise odsouhlasili, že vzhledem k téměř vyčerpaným finančním prostředkům pro rok 2023 se 
komise bude žádostí zabývat po schváleném rozpočtu pro rok 2024. Prioritou MK Mařatice je pro 
rok 2024 dokončení a dofinancování rozpracovaných akcí z roku 2023. 
Členové komise doporučují RM obnovu povrchu hřiště  financovat z Rozpočtu  města a MK 
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Mařatice bude uvažovat o příspěvku ze svého rozpočtu pro rok 2024.                                                                                                             
 
Ad 4)  
Členové komise byli seznámeni s opatřením 09 a 10/2023. 
 
Ad 5) 
OSMM dodal vyúčtování za pořízení 2 ks laviček ve výši 25 tis. Kč (pořízení 2 ks laviček 16 400 
Kč, stavební práce, montáž a kotevní materiál 8 600 Kč). 
Zbývá tedy 5 tis. Kč (záloha byla poskytnuta ve výši 30 000 Kč),  SMM navrhuje využít na  
pořízení a umístění nového pozinkovaného odpadkové koše k lavičce v ul. Vinohradská. Členy 
komise schváleno.                                          
O: OSMM 
  
Ad 6)  

a) Členové komise pověřili ing. Tomáše Zubra, MBA a paní Ludmilu Hanákovou k jednání na 
ÚMA ohledně možné dotace pro hřiště v Mařaticích školy Mesit, 

b) Členové komise žádají OSMM o obnovení provozního řádu a obnovení značek (zákaz 
vstup psům,… ) u hřiště nad bývalou poštou v Mařaticích. 

 
 
 
Ad 7)  
Proběhla v předchozím bodě 
 
Ad 9) 
Závěrem předseda poděkoval všem přítomným za účast. 
Příští zasedání komise bude v dostatečném předstihu sděleno. 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: ing. Hana Dvorníková  – tajemnice komise 
 
Ověřil: ing. Petr Lapčík – předseda komise 
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